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Geacht College, geachte leden van de gemeenteraad, 
 
Op 12 juli was er een rondetafelbijeenkomst over de voorjaarsnota. Als voorzitter van de RvSDD was 
ik daarbij aanwezig om te horen welke vragen en opmerkingen er door gemeenteraadsleden 
gemaakt zouden worden, zodat ik beter op de hoogte zou zijn van de inhoud. Ook zou ik naar 
aanleiding van de ontstane interacties deelnemen aan het gesprek, omdat de ene vraag de andere 
vraag oproept, waardoor er meer inzicht en duidelijkheid ontstaat. 
 
In de aanhef op de agenda van de politieke avond van 12 juli 2022 staat bij de voorjaarsnota het 
volgende vermeld: 
‘In de voorjaarsnota kijken we vooruit naar de begroting (over jet jaar 2023) die in november voorligt. 
Het college doet voorstellen voor nieuwe activiteiten. Voor politieke partijen is de behandeling van de 
voorjaarsnota bij uitstek een goed moment om nieuwe ideeën aan te dragen die goed zijn voor 
Duiven en wijzigingsvoorstellen in te dienen om verbeteringen aan te brengen in het huidige beleid.’ 
 
Gisteravond werden er echter alleen een paar technische vragen gesteld en was er nauwelijks sprake 
van interactie. Tijdens het overleg werd duidelijk dat er vorige week een bijeenkomst voor 
gemeenteraadsleden was geweest waar zij de mogelijkheid kregen om technische vragen te stellen. 
Ook hielden de gemeenteraadsleden hun kaarten voor de borst in verband met de raadsvergadering 
op 19 juli 2022. 
 
In een gesprek met de voorzitter, na de vergadering, werd mij duidelijk dat deze 
rondetafelbijeenkomst bedoeld was voor de burgers, zodat zij hun vragen konden stellen en 
zodoende meegenomen kunnen worden in deze materie. Dit was voor mij ook niet duidelijk. 
Achteraf gezien is het nu duidelijk waarom de voorzitter mij aan aantal keren vroeg of ik nog vragen 
dan wel opmerkingen had. Verder wil ik meegeven dat er winst behaald kan worden als de 
voorjaarsnota in begrijpelijk en helder Nederlands wordt geschreven. 
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Kortom: de gemeente Duiven wil dat burgers participeren. Als de gemeente dit wil, dan moet dit 
ruim van tevoren aan de burgers bekend gemaakt worden. Ook moet duidelijk zijn wat er van hen 
verwacht wordt. Als voorzitter van de RvSSD wil ik het college en de gemeenteraad er dan ook op 
wijzen dat er gezocht moet worden naar een manier waarop de burgers meegenomen worden in de 
materie en de interactie met hen bevorderd wordt. Dit alles staat los van de helderheid en 
begrijpelijkheid van de te bespreken stukken. Al met al vind ik dit een gemiste kans. Ik hoop dan ook 
van harte dat het college en de gemeenteraad dit advies ter harte willen nemen en dit mee willen 
nemen in de volgende rondetafelgesprekken. 
 
Met vriendelijke groeten, 
Raad voor Sociaal Domein Duiven 
 
J.P.M. Seijsener 
voorzitter 

 
 


